



الجمعية البرلمانية الآسيوية
اللجنة الدائمة المعنية بالشؤون الاقتصادية
والتنمية المستدامة
باكو، أذربيجان



20 - 24 شباط/ فبراير 2024

جدول الأعمال التفصيلي

(1) إقرار جدول الأعمال

إن المشاركين مدعوون لاعتماد مشروع جدول الأعمال.

(2) الكلمة الافتتاحية من قبل رئيس الاجتماع

سيلقي رئيس الاجتماع الكلمة الافتتاحية.

(3) تقرير الأمانة العامة

ستقدم الأمانة العامة تقريراً موجزاً عن آخر أنشطة اللجنة الدائمة.

(4) النظر في مشاريع القرارات التي أوصى بها المجلس التنفيذي الثاني

في اجتماع المجلس التنفيذي المعقود في أنطاليا، تركيا، اعتمدت جميع مشاريع القرارات الـ 7 التي اعتمدها اجتماع اللجنة الدائمة المعقود في أيار/مايو 16-17، 2023 في المنامة، مملكة البحرين. وبالإضافة إلى ذلك، كلفت اللجنة الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية بوضع نسخة موجزة من هذه الوثائق تحافظ على الجوهر الرئيسي سليماً.

(5) ما يستجد من أعمال.



Asian Parliamentary Assembly



Standing Committee on Economic and Sustainable Development

Baku, Azerbaijan
20-24 February 2024



Annotated Agenda

1. Adoption of the Agenda:

Participants are invited to adopt the draft Agenda

2. Opening Remarks by Chairperson:

The Chair will present opening Remarks

3. Report of the Secretariat:

The Secretariat will present a summary report on the latest activities of the Standing Committee.

4. Consideration of the Draft Resolutions recommended by the 2nd Executive Council:

At the Executive Council meeting in Antalya, Türkiye, all 7 draft resolutions adopted by the SC meeting of May 16-17, 2023 in Manama, Bahrain, were adopted. In addition, the Committee has tasked the APA Secretariat with creating a condensed version of these documents that maintains the main substance intact.

5. Any other matters.